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Actielijst Openbare Vergadering Dorpsoverleg Lierop  

d.d. 13 juni 2024 

 

Agendapunt   Toelichting      Actie 

Regionaal 
Bedrijventerrein 
n.a.v. ingekomen 
brief Lijst Someren 
Heide 

Volgens het amendement van 14 december 2023 
komt het college vóór 1 juli terug met een reactie 
en doorberekening van de nieuwe situatie. De 
vergaderstukken zijn te vinden op 
https://someren.notubiz.nl/vergadering/1165325 
. 
. Komende bijeenkomsten over het 
bedrijventerrein (deel 2): 
 
25 juni De Vurherd: Achterbanvergadering 
Gemeenschapslijst:  
26 juni  Gemeentehuis Someren: Commissie 
Ruimte 
1 juli  De Vurherd: Achterbanvergadering Lijst 
Someren Heide  
4 juli  Gemeentehuis Someren Raadsvergadering 
Uitnodiging achterbanvergadering LSH publiceren 
op website. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Annette 

Landelijke 
Zwerfvuildag 
 
 
 
 
 
 
 

Toon van den Hurk vraagt de organisatie om een 
betere verdeling van deelnemers binnen de 
bebouwde kom en buitengebied waar de 
hoeveelheid zwerfvuil vele malen groter is. In 
vervolg op de jaarlijkse Zwerfvuildag bestaat bij 
diverse geledingen de behoefte om meerdere 
malen per jaar zwerfvuil op te halen. Tevens 
zouden dan de gebieden uitgebreid kunnen 
worden . Toon vd Hurk en Annette (Mark) gaan in 
gesprek met Gerard Claassen. 
 

Annette, Mark , 
Toon vd Hurk, 
G. Claassen 

Participatie 
bijeenkomst 
Bereikbaarheid 
Zuidelijk Helmond 

De verwachte groei van de gemeente Helmond 
gaat op diverse plaatsen voor nog meer 
verkeersknelpunten zorgen.. De oplossing voor 
Helmond wordt ten zuiden van de stad: 
Kanaaldijk, Rochadeweg en A67. Het doortrekken 
van de Rochadeweg is niet aan de orde als optie. 
Mogelijk wel een opwaardering van de weg of 
een nieuwe weg ter hoogte van het Ein van 
Ommel aansluitend op de Kanaaldijk/A67. 

Annette houdt 
de vinger aan 
de pols 

https://someren.notubiz.nl/vergadering/1165325
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Na 18 maart is er geen uitnodiging meer 
ontvangen voor de eerder aanagekondigde 
laatste bijeenkomst in mei. 

Omgevingsvisie  
 
 
 
 

Op de zienswijze van LL en DO  is  puntsgewijs 
gereageerd en  zijn verwerkt en/ of aangevuld in 
de Omgevingsvisie. 
Het wordt jammer gevonden dat niet veel 
duidelijker de veilige en gezonde leefomgeving 
centraal is gesteld. 
Dit komt ook omdat het college nu stelt "dat het 
geen echte visie is maar een beleidsarm overzicht 
van bestaand beleid". 
In de Commissie is onduidelijkheid ontstaan over 
het document en daarom is de behandeling in de 
raad aangehouden 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

Geluidscherm A67 
 

Reactie van weth. Kusters: 
Eind 2023 hebben we u geïnformeerd over de 
perikelen rondom de grondverwerving en de 
gefaseerde uitvoering van het geluidsscherm, zie 
hiervoor ook bijgaand krantenbericht. In principe 
stond ons niets meer in de weg om de 
aanbesteding te starten, behalve het 
ondertekenen van een bestuurlijke 
overeenkomst met Rijkswaterstaat. Hierin 
worden door de gemeente en Rijkswaterstaat 
afspraken gemaakt over de aanleg, eigendom, 
onderhoud en beheer van het geluidsscherm. 
Deze zekerheden heeft gemeente Someren nodig 
alvorens een aanbestedingstraject te kunnen 
starten. Het proces om te komen tot een 
getekende overeenkomst heeft helaas veel 
langer geduurd dan verwacht. Enerzijds was er 
aan de zijde van Rijkswaterstaat beperkte 
capaciteit voor (juridische) toetsing van de 
documenten. Anderzijds heeft Rijkswaterstaat 
aanvullende / afwijkende voorwaarden gesteld. 
Voortschrijdend inzicht heeft Rijkswaterstaat 
doen besluiten de groene aanplant tegen het 
scherm (klimop) niet meer te accepteren. Dit 
betekent onder andere dat er een nieuw 
groenplan opgesteld moest worden. Binnenkort 
kunnen wij u nader informeren over de invulling 
hiervan. Na diverse escalaties staan we nu op het 
punt van ondertekening van de overeenkomst 
waarna de aanbesteding alsnog opgestart kan 
worden. Gevolg is dat we hierdoor helaas ook 
weer enkele maanden vertraging hebben 
opgelopen. Waar de uitvoering eerst in de eerste 
helft 2025 was voorzien, zal dit nu de tweede 
helft van 2025 worden 

 
Is er nog 
inspraak 
mogelijk op het 
nieuwe 
groenplan? 
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Voetpad 
Heesvenstraat 

De situatie is (helaas) nog steeds ongewijzigd. 
Zolang de onteigeningsprocedure in het kader 
van het project Geluidscherm A67 loopt, 
verwacht ik eerlijk gezegd ook geen doorbraak in 
het project Voetpad Heesvenstraat, fase 2. 

On hold 

Laan ten Boomen- 
Kruispunt Hogeweg-
Steemertseweg 

Het maaien en uitgraven van de sloten (voor 
zover deze in beheer zijn van de gemeente 
Someren) is op dit moment in aanbesteding. Het 
uitgraven en maaien van de betreffende sloten 
zal in het najaar plaatsvinden. 
 
Voor wat betreft de planning van de 
werkzaamheden aan de weg: 
Dit jaar zijn we nog bezig met het maken van de 
regenwaterstructuur. Dan kan ik pas beginnen 
met het ontwerpen van de weg en de riolering. 
Voordat we beginnen met ontwerpen van de 
weg, houden we eerst een informatieavond voor 
omwonenden en ondernemers die aan het 
werkgebied wonen en werken. 
 
De uitvoering volgt (vooralsnog) op de aanleg van 
de geluidsschermen A67, dat zal dus op zijn 
vroegst halverwege 2025 zijn. 
 

 
 
On hold 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hogeweg De weg wordt verbreed tot in totaal 4,7 m, door 
bermbeton aan te brengen. Er komen op 3 of 4 
plekken een drempel om het verkeer te remmen. 
De aanpak van de weg maakt onderdeel uit van 
het werk Asfaltonderhoud 2024 en wordt 
uitgevoerd in de maanden mei/juni/juli. 
De slijtlagen Hogeweg worden vervangen. Tevens 
worden de slijtlagen vervangen op het Heieind en 
Wilgenkant. De aanwonenden hebben hierover 
schriftelijk bericht gehad. 

DB blijft 4 keer 
per jaar update 
vragen 

Beeldbepaling 
Otterdijk 

We blijven de ontwikkelingen volgen en indien 
nodig wordt het weer in de actielijst opgenomen. 
 

On hold 

Heksenroute De heksenroute is een fietsroute die door 8 
gemeentes in Z-O Brabant loopt. In elke 
gemeente komt een kunstwerk/monument met 
info over de heksenverbranding.  
Sandra Claessens is de contactpersoon. 
Gemeente Someren is in gesprek met Bureau 
Franken over de uitvoering van dit project. DO 
heeft aangegeven stakeholder te willen zijn in dit 
proces gezien het grote aandeel van Lierop in dit 
verhaal.  

Annette  
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Onderduikerskamp Naar aanleiding van de heksenroute wordt vanuit 
de vergadering aandacht gevraagd voor de 
onderduikersroute en monument. 
Het monument is toe aan een verfraaiing en wat 
meer uitleg over de geschiedenis van het kamp.  

Annette 

Vaststellen Sociaal 
jaarverslag en 
toelichting Financieel 
jaarverslag 2023 

Het sociaal jaarverslag wordt vastgesteld. 
 
De jaarrekening geeft sinds corona weer een 
positief resultaat van …….. Dit mede door de 
Carnavalsactiviteiten in de Vurherd en de hoge 
korting op de drankinkoop. 
 
N.a.v.: Gekeken wordt nog of er een oplossing 
gevonden kan worden gevonden voor de 
spekgladde vloer  van de grote zaal tijdens de 
Carnaval. 
Beheersgroep bekijkt ook welke (niet) 
commerciële activiteiten gehouden kunnen 
worden in de Vurherd. Daarbij wordt de 
toekomstige sluiting van zaal van Oosterhout in 
acht genomen. 
 
 

 

Jaarrekening 2023 
 
 
Vurherd 

 
Het algemeen bestuur stemt in met de 
jaarrekening. 
  
 

 
Beheersgroep 
(Tim) 

Rooster van aftreden Riet geeft aan volgend jaar af te treden. Zij is dan 
1 periode als secretaris lid geweest van het DB. 
Het DB gaat op zoek naar een opvolger. 

 

Vliegbasis de Peel Informatiebijeenkomsten over de 
uitbreidingsplannen van Defensie zijn o.a. op 26 
juni in Waalwijk. Aanmelden kan via 
Informatiebijeenkomst | Ruimte voor Defensie | 
Defensie.nl  
 

 

Huisarts naar Lierop Het streven is nog altijd om de huisartsenpraktijk 
zich in Lierop te laten vestigen. Grote 
belemmering is de huisvesting omdat er geen 
geschikte locatie voorhanden is.  Het 
praktijkgebouw  moet nl. een maatschappelijke 
bestemming hebben en 10 medewerkers kunnen 
huisvesten. Ook gesprekken met de gemeente 
hierover brengen geen directe oplossing. 
Someren heeft nl zelf een huisartsentekort. 
DO en LL gaan dit in hun gezamenlijk overleg (12 
september) oppakken. 
 

DO en LL  
12-9-2024 

https://www.defensie.nl/onderwerpen/ruimte-voor-defensie/informatiebijeenkomst
https://www.defensie.nl/onderwerpen/ruimte-voor-defensie/informatiebijeenkomst
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Toekomst 
kerkgebouw / 
pastorie 

Het geplande gesprek met  Parochieraad / 
Locatieraad heeft niet plaatsgevonden. Er wordt 
een neiuwe afspraak gemaakt.   
Toon geeft aan dat de Locatieraad zich zorgen 
maakt over het onderhoud van het kerkgebouw. 
Dit onderhoud ligt al bijna 4 jaar stil. 
   
Verder loopt de huurovereenkomst met  BasicMe  
af.  Ook de Pastorie heeft een onderhoud-
achterstand. 
 
BasicMe wordt uitgenodigd voor vergadering  
van 19 september. De bewoners en/of leiding  
komen hun verhaal vertellen over het doel van 
hun verblijf in Lierop en hoe het hen bevalt.   

Toon van de 
Ven 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Annette / Riet 

3-Slotenveldje Melding dat het onderhoud (maaien 
gras/onkruid) op het 3-Slotenveldje achter loopt.  

Tim 

Vergaderschema Aangegeven wordt dat onze vergaderdata soms 
gelijk lopen met de raadsvergaderingen van de 
gemeente Someren.  
We proberen te dit te vermijden. 

Riet 

Appartementen van 
Oosterhout 

Het knelpunt parkeerplekken wordt opgelost. 
Binnenkort komt er duidelijkheid over de 
voortgang. 

 

 

 

 

Volgende vergadering:         

Vergadering 7 november 2024     van 20.00 – 22.00 uur in de Vurherd. 


